
Zápis ze zasedání Školské rady Základní školy, Praha 8, Na Šutce 28 

 

 

Datum konání: 15. 1. 2025 

Přítomni: 

 PhDr. Barbora Musilová – zástupce zřizovatele ÚMČ Prahy 8 

JUDr. Kateřina Koberová – zástupce zákonných zástupců  

 Mgr. Vojtěch Bartoš – zástupce pedagogického sboru ZŠ, Praha 8, Na Šutce 28 

 Mgr. Hana Hladíková (školní metodik prevence) 

 Mgr. Zuzana Kloboučníková (ZŘ pro I. stupeň) 

 Mgr. Dana Čihařová (ZŘ pro II. stupeň) 

 Mgr. Anna Kašparová (ZŘ pro sportovní vzdělávání, organizaci projektových dnů 

a pravidelných školních akcí) 

 Mgr. Eva Havlová (ŘŠ) 

 

  

 

Program: 

 

1. Členové školské rady byli seznámeni s hospodařením fondu rodičů za kalendářní rok 

2024. Finanční prostředky byly využívány v souladu s nastavenými pravidly – viz příloha 

č. 1. 

 

Příloha č. 1: 

Díky podpoře zákonných zástupců bylo možné v roce 2024 zajistit: 

1. Odměny pro žáky za vzornou reprezentaci školy a organizaci akcí školní družiny – financování 

dárkových karet a knižních poukazů, odměny pro organizaci akcí ŠD. 

2. Podpořit zájmové aktivity – příspěvky na materiál pro výuku a zájmové kroužky (výtvarné 

potřeby, papíry). 

3. Přispět na materiální vybavení školy – příspěvek na provoz tiskáren a zajištění hygienických 

standardů na toaletách. 

Celkem bylo vyčerpáno: 182 981, 76 Kč. 

  



2. Zástupce školské rady Mgr. Vojtěch Bartoš podal návrh na úpravu pravidel čerpání 

finančních prostředků z fondu rodičů – členové školské rady návrh podpořili 

a souhlasili s čerpáním prostředků za účelem realizace preventivních aktivit školy 

napříč I. a II. stupněm, a to maximálně do výše 25 000 Kč/rok. 

 

Výše příspěvku v případě uhrazení: 500 Kč/1. dítě, 300 Kč/2. dítě, 0 Kč/3. a další dítě 

 

Účelově vázané čerpání finančních 

prostředků 

Schváleno ŠR (v Kč) 

Prevence – schválený návrh 25 000 

Papírové ručníky 50 000 

Tonery 35 000 

Výtvarné potřeby 50 000 

Papíry 45 000 

Odměny 40 000 

Celkem 245 000 

 

 

3. Zástupce školské rady JUDr. Kateřina Koberová představila projekt Advokáti do škol. 

Podstatou projektu je dobrovolné a bezplatné zapojení advokátů do vzdělávání 

školáků na II. stupni základních škol s cílem zvýšit jejich právní povědomí. Spolupráce 

školy a advokátů již byla zahájena, projekt bude realizován ve II. pololetí školního roku 

2024/2025. 

 

 

4. Spolek – průzkum zájmu zákonných zástupců žáků o založení spolku při ZŠ, Praha 8, 

Na Šutce 28 (§ 214 zákona č. 89/2012 Sb., občanského zákoníku) zajistí JUDr. Kateřina 

Koberová ve spolupráci s ředitelkou školy – viz příloha č. 2. 

  



Příloha č. 2: 

Vážené dámy, vážení pánové, 

 

jako zástupce Školské rady při Základní škole, Praha 8, Na Šutce 28 bych Vás ráda oslovila s myšlenkou, 

která by mohla významně přispět k podpoře aktivit školy a k rozvoji našich dětí. 

Navrhuji společně iniciovat vznik spolku dle § 214 zákona č. 89/2012 Sb., občanského zákoníku. Tento 

spolek by sdružoval zákonné zástupce žáků, učitele i další osoby, které mají zájem o rozvoj školy a její 

komunitu. 

Hlavní cíle spolku: 

➢ Podpora vzdělávacích, kulturních či sportovních aktivit žáků. 

➢ Organizace akcí pro děti i rodiče (besídky, dílny, výlety apod.). 

➢ Podpora komunikace mezi školou a rodiči. 

➢ Možnost čerpat finanční podporu z grantů nebo příspěvků na školní projekty. 

Vznik spolku by nám umožnil lépe spolupracovat a aktivněji se podílet na dění kolem školy, čímž bychom 

mohli pomoci vytvořit ještě příjemnější a inspirativnější prostředí pro naše děti. 

Pokud Vás tato myšlenka zaujala a rádi byste se na jejím rozvoji podíleli, prosím o Vaši zpětnou vazbu 

prostřednictvím formuláře: 

https://docs.google.com/forms/d/10DZao50R9PAFF8L8BhSZPsME_PgAhTdCMKQep-r7nyk/edit 

Nápady a případnou ochotu se na založení spolku podílet, Vaše připomínky či dotazy můžete vyjádřit 

na e-mail: koberova@koberova.cz 

Na základě Vašeho zájmu bychom následně domluvili společné setkání, kde bychom mohli myšlenku 

dále rozvinout a domluvit konkrétní kroky. 

Děkuji za Vaši ochotu a těším se na případnou spolupráci. 

 

JUDr. Kateřina Koberová 

 

5. Závěr zasedání – ředitelka školy poděkovala všem přítomným za účast a spolupráci. 

Je otevřena dalším setkáním, bude-li přizvána k zasedání ŠR, přislíbila účast i v dalších 

termínech. 

 

6. Zápis ze zasedání bude publikován na webových stránkách školy, další příspěvky budou 

zveřejněny z podnětu členů školské rady. 

 

Zapsala: Mgr. Eva Havlová 

 

https://docs.google.com/forms/d/10DZao50R9PAFF8L8BhSZPsME_PgAhTdCMKQep-r7nyk/edit
mailto:koberova@koberova.cz

